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جوابیه سازمان حفاظت محیط زیست
به گزارش مردم سالاری

در پی انتشار گزارشی با عنوان »پاک کردن صورت مساله تعطیلی مدارس توسط 
دولت رئیســی« در تاریخ 3 بهمن روزنامه مردم سالاری جوابیه ای از سوی روابط 

عمومی سازمان حفاظت محیط زیست به روزنامه ارسال شده است.
متن این جوابیه به شرح زیر است:

ســازمان حفاظت محیط زیست به نوبه خود هچگونه تغییر و یا سیاست اهمال 
و عقب نشینی در مساله اعلام شاخص های آلاینده هوا را در دستور کار ندارد و 
موارد منتشر شده در رسانه ها فاقد وجاهت قانونی بوده و موارد از طریق مراجع 
ذیصلاح پیگیری می گردد. لازم به ذکر اســت که درخصوص تعطیلی مدارس و 
ادارات سازمان حفاظت محیط زیست یک عضو صاحب رای در کارگروه شرایط 
اضطرار اســتانی به ریاست استانداری ها )بند 4 آئین نامه تبصره 3 ماده 3 قانون 
هوای پاک( می باشــد و سایر اعضای محترم مانند ستاد مدیریت بحران، وزارت 
بهداشت، وزارت نفت و نماینده وزارت کشور که استانداری ها می باشند نیز حضور 
دارند و اعلام و بررســی شاخص های آلایندگی برحســب وظیفه ذاتی نظارتی 

سازمان حفاظت محیط زیست برعهده این سازمان می باشد.

آرایشگرها اجازه ارائه خدمات پزشکی را ندارند
مدیرکل امور کمیسیون های سازمان پزشکی قانونی کشور گفت: آرایشگرها به 
هیچ وجه اجازه ارائه خدمات پزشکی در حوزه زیبایی را ندارند و چنانچه به فردی 
آســیبی وارد کنند علاوه بر لزوم جبران خســارت، مرتکب جرم نیز شده اند.به 
گزارش ایسنا به نقل از سازمان پزشکی قانونی کشور، دکتر بابک سلحشور افزود: 
متاسفانه طی سال های اخیر شاهد افزایش ارائه خدمات پزشکی به ویژه در حوزه 
زیبایی توسط افراد غیر متخصص و فاقد صلاحیت هستیم که همین امر میزان 
آسیب و در پی آن شکایات مطرح شده در کمیسیون ها را افزایش داده است.وی 
گفت: مطابق آمارهای موجود و بر اساس پرونده های ارجاعی به کمیسیون های 
پزشکی قانونی در کل کشور، موضوع جراحی پلاستیک و ترمیمی با یکهزار و 25 
شکایت پس از دندان پزشکی، جراحی عمومی و جراحی زنان و زایمان، در رتبه 
چهارم میزان قصور و شــکایات در هشت ماهه سال جاری قرار گرفته است. وی 
گفت: گاهی آرایشگران در حیطه وظایف خود و هر آنچه مربوط به حرفه و حوزه 
کاری خودشان اســت، آسیبی را به فردی وارد می کنند که منجر به شکایت و 
ارجاع پرونده به واحد معاینات پزشکی قانونی می شود، اینگونه پرونده ها در همان 
واحد معاینات بررسی و دیه و ارش آن تعیین می شود و ارتباطی به موضوع قصور 
پزشکی ندارد.سلحشــور ادامه داد: اما گاهی شاهد آن هستیم که آرایشگران پا 
را فراتر گذاشته و به ارائه خدماتی روی می آورند که در حیطه وظایف خودشان 
نیســت و اصطلاحا دخالت در امور پزشکی محسوب می شود. مانند تزریق ژل، 
بوتاکس، لیزر و ... که باید توسط پزشک ارائه شود و ارائه آن در آرایشگاه ها مجاز 
نیست.وی گفت: در صورتی که آرایشگر در حین ارائه خدمات پزشکی در حوزه 
زیبایی به فردی آسیب وارد کند مجرم محسوب می شود و جرم او »دخالت در 
امور پزشــکی« است ضمن آنکه باید خسارت آسیب وارده که شامل دیه و ارش 

می شود را نیز جبران کند.

اشتغال 5 هزار و 500 نفر در حوزه گیاهان دارویی
به همت بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام امسال برای 5 هزار و 500 نفر در 

حوزه گیاهان دارویی اشتغال ایجاد شده است.
مدیرعامل بنیاد برکت با اعلام این خبر گفت: از ابتدای ســال 1401 تاکنون 
یک هزار و 835 طرح اشــتغال اجتماع محور در حوزه پرورش گیاهان دارویی 
راه اندازی شــده که ایجاد 5 هزار و 500 فرصت شغلی مستقیم و غیرمستقیم 

را به دنبال داشته است.
محمد ترکمانه ادامه داد: این تعداد طرح اشتغال در 258 شهرستان و یک هزار 
و 188 نقطه روســتایی عملیاتی شده است.وی خاطرنشــان کرد: طرح های 
اشتغال برکت در حوزه پرورش گیاهان دارویی در سراسر کشور و با تمرکز بر 
استان هایی مانند لرستان، مازندران، خراسان رضوی و چهارمحال و بختیاری 

راه اندازی شده است.

جوابیه

اخبار کوتاه

قوه قضائیه وارد ماجرای مسمومیت سریالی در مدارس قم شد

مسمومیت دانش آموزان قمی احتمالا عمدی است

شناسایی ۲0۸ بیمار جدید کرونا در کشور

گروه اجتماعی - ســعید تهرانی: مسمومیت دانش 
آمــوزان در شهرســتان قم بیــش از دو ماه اســت که 
خانواده های این شــهر را نگران ساخته است اما متاسفانه 
تا یک هفته پیش توجه چندانی به این موضوع نمی شد، 
ماجرایی که حالا با اظهار نظر دادســتان کل کشور که از 
احتمال »عمدی بودن« این ماجرای تکراری سخن گفته، 

ابعاد تازه ای یافته است. 
شــروع این ماجرا بــه ۹ آذر 1401 بــاز می گردد وقتی 
کــه برای اولین بار در هنرســتان دخترانــه ی نور قم 18 
دانش آموز دچار مسمومیت و با اورژانس به مراکز درمانی 
منتقل شــدند. این اتفاق به صــورت متوالی در مدارس 
مختلف ادامه پیدا کرد. سه شنبه 22 آذر ماه در هنرستان 
نور 51 نفر مســموم و راهی بیمارستان شدند، این حادثه 

برای دومین بار در این مدرسه اتفاق افتاد.
از صحبت های فرماندار قم با یکی از مسمومین که حالش 
بدتر بود، مشخص شد که ابتدا درد شدیدی را درپای خود 
حــس کرده اما بعد از یک روز با کمک گرفتن از دیگران، 
می توانست راه برود. طبق گفته ی دانش آموزان بوی گاز و 
علائم آن مانند قبل بود و با تنفس، پس از ایجاد سوزش 
در حلــق و بینــی و تنگی نفس، پاهــا و در برخی موارد 

دست ها بی حس شده اند.
نکته  جالب توجه اینکه تمام این مسمومیت ها در مدارس 
دخترانــه  قم اتفاق افتــاده بود تا اعلام مــورد جدید در 
سه شــنبه 25 بهمن که برای اولین بار در یکی از مدارس 
راهنمایی دو شیفته ی پســرانه ی قم، دانش آموزان دچار 

مسمومیت شدند.
این ماجرا اگرچه باعث نگرانی های بســیاری در قم شده 
بــود اما از زمانی بالا گرفت که وزیر آموزش و پرورش بعد 
از نزدیک به دومــاه در این خصوص اظهارنظر کرد و  در 
حاشیه جلسه چهارشنبه گذشــته هیات دولت در جمع 
خبرنگاران درباره مسمومیت ادامه دار دانش آموزان در قم 
و تهران اظهار داشــت: بخش اعظم این مشــکل ناشی از 
شایعاتی است که مردم و دانش آموزان را دچار ترس کرده 
است. وی همچنین خبر داد: از مراجع ذی صلاح گزارش 
گرفتیم و گفتند مشکلی وجود ندارد. در تعدادی از مدارس 
این بو احساس شــده بود که تعدادی از دانش آموزان به 
بیمارستان  رفتند. برخی از آن ها چون دارای بیماری های 
زمینه ای بودند پزشکان آن ها را نگه داشتند. این موضوع 
اکنون بیشتر تحت تاثیر شــایعات است. رسانه ها کمک 
کنند تا شــایعات از بین برود و مــدارس به ادامه فعالیت 
بپردازند. وزیر بهداشت هم خبر دادند که مشکلی نیست و 

دانش آموزان می توانند در مدارس حضور پیدا کنند. البته 
خبر نهایی را هم امروز اعلام خواهند کرد.

این در حالی بود که گزارش های مختلفی از این موضوع در 
رسانه ها منتشر شده و معلوم بود که ماجرا به این سادگی 
نیست و متاسفانه وزیر آموزش و پرورش یا مجموعه دولت 
می خواهند با پاک کردن صورت مســاله ماجرا را نادیده 
بگیرند! در روزی که این اظهارنظر از ســوی وزیر آموزش 
و پرورش منتشــر شــد، گروهی از والدین دانش آموزان 
قمی، امروز در اعتراض به شرایط فعلی مدارس قم و تکرار 
علائم مسمومیت در برخی از دانش آموزان در مقابل درب 
فرمانداری قم تجمع کردند و خواســتار رسیدگی به این 

موضوع از سوی مسوولان شدند.
والدین در این تجمع که از ســاعت 11 آغاز شد، خواستار 
جوابگویی شفاف مسوولان به موضوع مسمویت احتمالی 

در مدارس شدند.
آنها همچنین خواستار شفافیت مسوولان در پاسخ گویی 
به چرایی علل این حوادث شــدند و بــه خاطر نگرانی از 
وضعیت جســمی دانش آموزان، خواســتار برگزاری غیر 
حضوری مدارس قم تا مشخص شدند علت حوادث بودند.
گروهــی از تجمع کنندگان پس از حضور فرماندار قم در 
جمــع تجمع کنندگان به نمازخانه فرمانداری قم هدایت 

شدند و نگرانی خود را از وضعیت موجود اعلام کردند.

عباس ذاکریــان فرماندار قم، علیرضــا رحیمی مدیرکل 
آموزش و پرورش استان قم و مجید محبی معاون درمان 

دانشگاه علوم پزشکی قم به سوالات آنها پاسخ گفتند.
فرماندار قم با اشــاره به منفی شدن نتایج تمام آزمایشات 
و نمونه های گرفته شده از دانش آموزان قمی دچار علائم 
مســمومیت در عالی تریــن آزمایشــگاه های مرجع در 
تهران، ابراز داشــت: تاکنون موردی از مشــاهده آلودگی 
و مســمومیت در خــون و نمونه هــای گرفته شــده از 
دانش آموزان مورد آزمایش مشاهده نشده و اولیای دانش 
آموزان باید بدانند که تاکنــون هیچ  فردی بخاطر علائم 

مشکوک به مسمومیت  دچار عارضه ای نشده است.
مدیرکل آموزش و پرورش قم نیز با اشاره به این موضوع که 
گروهی از خانواده ها خواستار غیرحضوری کردن مدارس 
و گروهی نیز خواستار برگزاری حضوری کلاس های درس 
هستند گفت: وظیفه اداره کل آموزش و پرورش قم ارائه 
خدمات آموزشــی به کلیه دانش آموزان اســت و ما تمام 
تلاش خود را می کنیم شــرایط خواسته های هر دو گروه 

را فراهم کنیم.
»شفافیت، شفافیت« و »تدریس را آنلاین کنید« از جمله 

شعارهای تجمع کنندگان بود.
شاید همین امر باعث شد که این وزیر روز جمعه راهی قم 
شود و از دانش آموزان مسموم شده عیادت کند و بفهمد 

که موضوع شــایعه نبوده اســت. در گزارشی که از صداو 
سیما پخش شد،  نوری در عیادت دانش آموزان مسموم 
شــده در قم ضمن عذرخواهی از خانواده ها قول پیگیری 

این مسئله را داد.
دو روز پس از آن بار دیگر بر اســاس اعلام دانشگاه علوم 
پزشــکی قم 11 دانــش آموز از یکی از مــدارس قم، به 
بیمارســتان منتقل و اقدامات درمانی لازم انجام شد. بنا 
به گزارش رســانه ها این دانش آموزان با علائم تنفسی و 
سوزش گلو و حالت تهوع به بیمارستان منتقل شدند که 

حال عمومی آنها خوب است.
همان روز معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره 
به اینکــه از مجموع حوادث اخیر در مدارس قم شــش 
دانش آموز در بیمارستان هستند، گفت: وضعیت عمومی 

و جسمی این دانش آموزان پایدار و مناسب است.
او افــزود: مراحل درمان و اقدامات تشــخیصی و درمانی 
کامــل برای این گروه از دانش آموزان با دقت کامل انجام 
می شــود و تا بهبودی و حصول آرامش کامل خانواده ها 

پیگیری و دنبال می شود.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی قم ادامه داد: همانطور 
کــه در روزهای گذشــته تعداد زیــادی از دانش آموزان 
پذیرش شــده از بیمارســتان ترخیص شدند، پیش بینی 
می کنیــم این گروه از دانش آمــوزان هم بزودی مرخص 
شــوند. حالا پس از بیش از دوماه دادستان کل کشور در 
این زمینه به دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان قم 
ماموریت داد تا به پیگیری ویژه و برخورد قاطع با مقصران 

احتمالی ورود کند.
در پیام حجت الاسلام والمسلمین محمدجعفر منتظری به 
حجت الاسلام والمسلمین حسن غریب دادستان عمومی 
و انقلاب قم آمده است: اخبار از یک جریان نگران کننده 
نوعی مســمومیت در بعضی از مراکز آموزشی قم نشان از 
احتمــال اقدامات مجرمانه عمــدی دارد که قابل توجه و 

پیگیری دقیق است.
دادستان کل کشور اظهارداشت: اگرچه مسئولان آموزشی 
و بهداشتی و اطلاعاتی در تعقیب قضیه هستند ام ضروری 
است از جایگاه مدعی العمومی با اهتمام بیشتر و سرعت 
و دقت موضوع را تحت پیگــرد قانونی قرار داده و ضمن 
همکاری لازم با مســئولان ذیربط به ریشه یابی و کشف 
واقعــه پرداخته تا هرچه زودتر نگرانی های شــهروندان و 
اولیاء دانش آموزان برطرف و چنانچه کســانی در این امر 
قصور یا تقصیر داشــته و یا توطئه ای در کار بوده برخورد 

قاطع و قانونی انجام دهند و نتیجه را گزارش کنند.

بنابر اعلام وزارت بهداشت، دریک شبانه روز 
208 بیمار کووید 1۹ در کشــور شناســایی 
شــدند و متاسفانه هشت نفر نیز جان خود را 

به دلیل این بیماری از دست دادند.
به گزارش ایســنا، از روز 30 بهمن ماه تا روز 
1 اســفند ماه 1401 و براســاس معیارهای 
قطعی تشخیصی، 208 بیمار جدید مبتلا به 
کووید1۹ در کشــور شناسایی و 113 نفر از 

آنها بستری شدند.

مجموع بیمــاران کووید1۹ در کشــور به ۷ 
میلیون و 5۶۶ هزار و 803 نفر رسید.

متاسفانه در طول 24 ساعت، 8 نفر از بیماران 
کووید-1۹ در کشــور جان خود را از دســت 

دادند.
مجموع جان باختــگان این بیماری، به 144 

هــزار و 812 رسید.خوشــبختانه تــا روز 1 
اســفند ماه ۷ میلیون و 338 هزار و 804 نفر 
از بیمــاران، بهبود یافته و یا از بیمارســتانها 

ترخیص شده اند.
2۷8 نفــر از بیماران مبتلا بــه کووید1۹ در 
بخش هــای مراقبت های ویژه بیمارســتان ها 

تحت مراقبت قرار دارند.
تا روز 1 اســفند ماه 55 میلیون و 205 هزار 
و 20۶ آزمایش تشخیص کووید1۹ در کشور 

انجام شده است.
همچنین تا روز 1 اســفند ماه ۶5 میلیون و 
1۹۹ هــزار و 85۹ نفر دُز اول، 58 میلیون و 

5۹3 هزار و ۶84 نفر دُز دوم و 31 میلیون و 
۶30 هزار و ۹80 نفر، دُز سوم و بالاتر واکسن 

کرونا را در کشور تزریق کرده اند.
مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 

155 میلیون و 424 هزار و 523 دُز رسید.
در حال حاضر هیچ شهرســتانی در وضعیت 
قرمز نیست، یک شــهر در وضعیت نارنجی، 
۹0 شــهر در وضعیت زرد و 35۷ شهر کشور 

نیز در وضعیت آبی قرار دارند.

 

پیرو آگهی دعوت مندرج در روزنامه های کثیر الانتشار دنیای اقتصاد 
به شماره 5۶۶8 مورخ 1401/11/20 و جهان صنعت به شماره 51۹0 
مورخ 1401/11/20، جلسه مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام 
شرکت معدنی و صنعتی چادرملو )سهامی عام(، رأس ساعت 10 صبح 
روز دوشــنبه مورخ 1401/12/01، با حضور دارندگان 84/3۹ درصد 
از کل سهامداران شرکت و یا نمایندگان قانونی آنها، نماینده سازمان 
بورس و اوراق بهادار، نماینده حسابرس مستقل و بازرس قانونی، اعضاء 
هیأت مدیره و مدیر عامل شرکت در محل مجموعه فرهنگی ورزشی 
وزارت کار و امور اجتماعی، ســالن تلاش به نشــانی: تهران – خیابان 
ولیعصر – بالاتر از جام جم – نرسیده به چهارراه شهید چمران )پارک 

وی( تشکیل گردید.
به گزارش خبرنگار ما در این جلســه پس از انتخاب آقاي دکتر راعی 
نماینده گروه ســرمایه گذاری امید، به عنوان رئیس مجمع و ناظرین 
آقایان سلحشــوری نماینده ســهام عدالت و مونسان نماینده شرکت 
فولاد مبارکه، خلیل زاده نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار و بازرس 
قانونی شــرکت، مهندس امیر علی طاهرزاده به عنوان دبیر مجمع و 
مدیر عامل شــرکت، گزارشــي از عملکرد و برنامه هاي اجرایي شامل 
عملیات اســتخراج، تولید و فروش محصولات و طرح ها و برنامه های 
آتی شــرکت که بخشی از آن از محل افزایش سرمایه تامین می گردد 
به اطلاع حاضران رســانده شد و در ادامه، گزارش حسابرس و بازرس 
قانونی ارائه گردید و تصمیمات ذیل اتخاذ و مورد تصویب قرار گرفت.

افزایش سرمایه:
مرحله اول: مجمع، با افزایش سرمایه از مبلغ 11۹ هزار میلیارد ریال 
به مبلغ 1۹2 هزار و 500 میلیارد ریال )منقســم به 1۹2 هزار و 500 
سهم عادی با نام یک هزار ریالی( از محل سود انباشته موافقت نمود.

مقرر شد هیأت مدیره پس از عملی نمودن این مرحله افزایش سرمایه 
نسبت به اصلاح ماده »5« اساسنامه شرکت به شرح زیر اقدام نماید:

- مقرر شد هیات مدیره برای کلیه سهامداران به میزان متعلقه از محل 
سود انباشته ســهام با نام جدید منظور و در صورت ایجاد پاره سهام 
با رعایت حقوق ســهامداران اقدامات قانونــی لازم را مطابق مقررات 

معمول دارد.
مرحله دوم: مجمع، با انجام افزایش سرمایه از مبلغ 1۹2 هزار و 500 
میلیارد ریال به مبلغ 2۷1 هزار و 500 میلیارد ریال از محل مطالبات 

حال شــده و آورده نقدی سهامداران موافقت و بر اساس ماده »1۶2« 
لایحه قانونی اصلاح قســمتی از قانون تجــارت، اختیار عملی نمودن 
افزایش ســرمایه و اصلاح ماده »5« اساسنامه را طی مدت دو سال به 
هیأت مدیره تفویض نمود تا هیأت مدیره پس از اخذ مجوز از سازمان 

بورس و اوراق بهادار نسبت به عملی نمودن آن اقدام نماید.
 - مقــرر گردید هیأت مدیره حق تقدم های اســتفاده نشــده و پاره 
سهم های حاصل از افزایش ســرمایه را در هر مرحله و با رعایت مفاد 
ماده »1۷2« لایحه اصلاح قسمتی از قانون تجارت و با رعایت شرایط 
و ضوابط قانونی ســازمان بورس و اوراق بهادار در مهلت مقرر توســط 
شــرکت و از طریق بازار بورس عرضه و مبلغ حاصل از فروش پس از 
کســر هزینه ها و کارمزدهای متعلقه به حساب بستانکاری سهامداران 

ذینفع منظور گردد.
 -

در 

راستای مصوبه شــماره 12851۹/ت5۹۷5۹هـ مورخ 1401/0۷/20 
هیــأت محترم وزیران و با عنایت به توضیحات ارائه شــده در مجمع، 
هزینــه کرد به مبلــغ 5,۶34 میلیارد ریال به منظــور اجرای مصوبه 
مذکور مورد تنفیــذ قرار گرفت و مقرر گردید درخصوص مابقی مبلغ 
تعیین شــده تا سقف ۷,000 میلیارد ریال، هزینه کرد با رعایت صرفه 
و صلاح شرکت و لحاظ تمامی ابعاد مالی، استراتژیک، اجتماعی و فنی 

در اختیار هیأت مدیره قرار گیرد.
همچنین مقرر گردید به گونه ای تدبیر گردد که از بابت تأمین آب هیچ 
هزینه ای به مجموعه شرکت معدنی و صنعتی چادرملو تحمیل نگردد.

- پیرو بنــد »۶« صورتجلســه مجمع عمومی عادی ســالیانه مورخ 
1401/04/18 شــرکت معدنی و صنعتــی چادرملو، مقرر گردید حق 
حضور اعضای غیرموظف هیأت مدیره از ابتدای ســال 1401 به ازای 

برگزاری حداقل دو جلســه در ماه تا سقف دو جلسه قابل پرداخت 
باشد. 

حــق حضور کمیته های تخصصی هیأت مدیــره نیز به ازای برگزاری 
حداقل یک جلسه در ماه، حداکثر یک بار در ماه قابل پرداخت است. 
همچنین به پرسنل، مشاورین و هر فردی که هرگونه رابطه قراردادی 
با شــرکت دارد در صورت عضویت در کمیته های تخصصی شرکت از 

تاریخ این مصوبه حق حضور تعلق نمی گیرد.
براســاس همین گزارش هدف شــرکت معدنــي و صنعتي چادرملو 
)ســهامی عام(، از افزایش سرمایه تأمین بخشــی از منابع مورد نیاز 

جهت تکمیل طرح های توسعه در دست اجرا شامل:
- احداثِ نیروگاه ســیکل ترکیبی به ظرفیت 54۶ مگاوات به صورت 

EPC
 - احداث کارخانه فروآلیاژها فرومنگنز پرکربن، فروســیلیکو منگنز و 
فروسیلیس به ترتیب با ظرفیت تولید 20,000 و 30,000، 15,000 

تن در سال.
 - احداث خط تولید فرآورده های نســوز شامل 310 هزار تن فرآوری 
انواع مواد نســوز 185 هزار تن تولید انــواع آجر، جرم و قطعات ویژه 

نسوز.
- احداث کارخانه اکسیژن شــماره 2 به ظرفیت 15,000 نرمال متر 

 EP مکعب بر ساعت به روش
- جبــران مخارج انجام شــده بابت مشــارکت در افزایش ســرمایه 

شرکت هاي سرمایه پذیر .
- مشارکت در افزایش سرمایه شرکت های سرمایه پذیر

 - جبران مخارج انجام شــده بابت تحصیل ســرمایه گذاری ها )خرید 
سهام و تأسیس شرکت( 

- تحصیل سرمایه گذاری ها )تاسیس شرکت- در جریان(.
- جبران مخارج سرمایه ای انجام شده بابت خرید و ساخت دارایی های 
سرمایه ای )ســاختمان و تأسیسات، ماشین آلات و تجهیزات، وسایل 

نقلیه و...( و تکمیل طرح های در دست اجرا و توسعه .
- تأمین بخشی از سرمایه در گردش مورد نیاز شرکت به منظور تأمین 

سنگ آهن )استخراج و خرید(.
این افزایش ســرمایه از محل، ســود انباشــته، مطالبات حال شــده 

سهامداران و آورده نقدی و منابع داخلی شرکت تامین می گردد.

تصویب افزایش سرمایه چادرملو از مبلغ 119 هزار میلیارد ریال به 271 هزار و 500 میلیارد ریال در مجمع عمومی فوق العاده

ســرمایه چـادرملو بیـش از 2 برابر شـد


